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Abstract (en)
[origin: US2020025543A1] A device produces an arming criterion for a fuze for a partly spinning munition. The munition has a first part which spins
and a second part without or with little spin during flight of the munition. The device includes a sensor for outputting a characteristic variable for
a relative rotation between the first part and the second part and a control unit for producing the arming criterion when the characteristic variable
fulfils a flying criterion. The fuze for the partly spinning munition, which has at least one arming criterion, includes the device for providing the arming
criterion or one of the arming criteria. The partly spinning munition includes the fuze with the device.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung (12) zur Erzeugung eines Entsicherungskriteriums (10b) für einen Zünder (8) für eine teildrallende Munition (2) mit erstem Teil
(4a) mit Drall (D) und zweitem Teil (4b) ohne oder mit weniger Drall (D), enthält einen Sensor (14) zur Ausgabe einer Kenngröße (K) für eine
Relativdrehung (R) zwischen erstem (4a) und zweitem Teil (4b) und eine Steuereinheit (16) zur Erzeugung des Entsicherungskriteriums (10b) wenn
die Kenngröße (K) ein Flugkriterium (F) erfüllt.Ein Zünder (8) für die teildrallende Munition (2), der mindestens ein Entsicherungskriterium (10a, 10b)
aufweist, enthält die erfindungsgemäße Vorrichtung (12) zur Bereitstellung des oder eines der Entsicherungskriterien.Die teildrallende Munition (2)
enthält eine erfindungsgemäße Vorrichtung (12).
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